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Predvolebná 
kampaň v BTV 
a Bánovských 
novinách

Oslavy SNP 
v dedinke 
pod Rokošom

Tohtoročná žatva 
v Bánovskom 
okrese 

Maľované 
námestie - 
súťaž v kreslení 
kriedami sa koná 
13. septembra

V ďalšom čísle 
aj o 25. ročníku 
Bánovskej parenici

Rozhovor s novým 
riaditeľom 
bánovského 
gymnázia

Naše hádzanárky 
opäť víťazne, 
pred sezónou 
skvelá forma

Nezabúdajme na odkaz SNP 
a majme úctu voči padlým v II. svetovej vojne

dva mesiace prázdnin sú preč aj u nás, v Bá-
novciach nad Bebravou a  bezstarostné dni opäť 
nahrádzajú školské povinnosti. V dnešnej náročnej 
dobe je veľmi dôležité a ja Vám to všetkým zo srdca 
želám, aby ste už teraz, na začiatku školského roka 
2022/23, našli tú správnu mieru medzi kvalitným 
učením a odpočinkom, povinnosťami a relaxom. Iba 
tak budete mať po celý rok radosť sami zo seba, zo 
svojich úspechov a radosť z Vás budú mať, milí žiaci 
a študenti, aj Vaši pedagógovia a blízki. 

Pevne verím, že Vás budú učiť iba tí najlepší 
učitelia, ktorí majú úprimnú snahu nielen nau-

čiť Vás novým vedomostiam, ale aj vypočuť Vás, 
poradiť Vám či pomôcť, keď to bude potrebné. 
Nezatvárajte sa pred nimi do ulity, otvorte sa, 
zdôverte, len tak sa budete cítiť v škole dobre a čas 
strávený v nej nebude zbytočný a premrhaný. Usi-
lujte sa sami svojím dobrým správaním, ústreto-
vým prístupom k plneniu povinností, tvorivosťou 
a aktivitou urobiť si zo školy svoju „srdcovú“ zá-
ležitosť. Nudou, neustálym kritizovaním všetkých 
a všetkého ešte nikto nič nedosiahol.

Vážení rodičia, učitelia, vytvárajte prosím 
svojim deťom podnetné prostredie plné porozu-

menia a lásky, v ktorom zlosť, 
krik a nenávisť nemajú svoje 
miesto. Prostredie, kde bude 
vládnuť porozumenie a istota. 
Toto bude dobrým predpo-
kladom pre vysokú výkonnosť 
a úspech Vašich detí v škole.

Želám Vám všetkým zdra-
vie, veľa tvorivých síl, pracov-
ného elánu, aby ste sa po celý školský rok tešili 
z úspechov a progresov, ktoré sa Vám podarí do-
siahnuť! Vaša primátorka, Rudolfa Novotná

Ctení pedagógovia a zamestnanci škôl, vážení rodičia, milí žiaci,

VOĽBY 

2022!

Voľby do orgánov 
samosprávy 

a samosprávnych krajov
29. októbra 2022

Predvolebná kampaň 
už začala...

V  sobotu 27. augusta 
sme si slávnostne pripome-
nuli 78. výročie Slovenské-
ho národného povstania 
(SNP) pietnym aktom kla-
denia vencov, tak v našom 
meste, ako aj na Jankovom 
vŕšku. V tomto roku si or-
ganizátori pripomenuli 
aj 100. výročie narodenia 
plk. Teodora Polu, veliteľa 
Partizánskej brigády Jána 
Žižku. Pamätnú plaketu 
odovzdala starostka obce 
Uhrovec in memoriam jeho 
synovi Milanovi Polovi. 
Poďakovanie a ocenenia si 
osobne prevzali aj priamy 
účastník bojov plk. vo vý-
službe Pavol Líška a pred-
seda OV SZPB v Trenčíne 
Ján Holička.

V rámci osláv boli verej-
nosti prístupné aj vnútorné 
priestory Mohyly na Janko-
vom vŕšku. Počas koncer-
tovania vojenskej dychovej 
hudby si pamiatku svojich 
blízkych uctili aj členovia 

Nesmrteľného pluku po-
ložením pamätného venca 
priamo v mohyle. Pokloniť sa 
a vzdať úctu padlým prišli zá-
stupcovia Národnej rady, veľ-
vyslanectiev, či miest a obcí 
v našom okolí. V prírodnom 
amfiteátri všetkých prítom-
ných privítala starostka obce 
Uhrovec Zuzana Máčeko-
vá, spolu s primátormi Ru-
dolfou Novotnou a Jozefom 
Božikom. Pozdraviť všetkých 
prišiel aj predseda Trenčian-
skeho samosprávneho kraja 
Jaroslav Baška. „Mali by sme 
mať úctu k ľuďom, ktorí bojo-
vali v Slovenskom národnom 
povstaní, k  životu a  najmä 
k hodnotám, ktoré SNP pri-
nieslo. Z  našej spoločnosti 
sa postupne úcta vytráca, 

preto je znova potrebné aj 
mladej generácii priblížiť, čo 
znamená Slovenské národ-
né povstanie, kto v ňom bo-
joval a za čo bojoval,“ dodal 
na  záver svojho príhovoru 
trenčiansky župan.

Tento rok bol pre náv-
števníkov krajských osláv 
na  Jankovom vŕšku pri-
pravený aj bohatý kultúrny 
program, v  rámci ktorého 
vystúpili tanečníci z  Fol-
klórneho súboru Trenčan, 
dychová hudba Kamarádi, 
hudobná skupina Zunaband 
a ľudová hudba Jána Chudo-
bu s názvom Hups. Nechý-
balo ani slávnostné zapálenie 
vatry. Podujatie moderovala 
Zuzana Varhaníková.

Oslavy SNP v Bánovciach
V našom meste sme si 

78. výročia SNP pripome-

nuli v  piatok 26. augusta 
na Námestí Ľ. Štúra, kde sa 
konala pietna slávnosť kla-

denia vencov k pamätným 
tabuliam na  historickej 
budove bánovskej radnice. 

Spolu s vedením mesta sa 
pietneho aktu zúčastni-
li aj členovia Slovenského 
zväzu protifašistických 
bojovníkov, ďalší verejní 
predstavitelia, občania, fol-
kloristi z FS Bebran a o hu-
dobný doprovod sa posta-
rala už tradične Dychová 
hudba Boboťanka. Prítom-
ným sa prihovorila pri-
mátorka Rudolfa Novotná 
a  za  bánovskú ZO SZPB 
Emília Peťovská. Obe vo 
svojich príhovoroch vy-
zdvihli odvahu tých, čo 
povstali proti teroru a pri-

pomenuli, že spolu máme 
žiť so vzájomnou  úctou 
a pokorou a vážiť si tak ži-
vot v mieri, za ktorý muse-
li naši predkovia bojovať. 
Podujatie moderovala po-
slankyňa Lucia Bieliková. 
Časť účastníkov si uctila 
padlých v  SNP aj na  pa-
mätných miestach - pri 
hrobe partizánov na  cin-
toríne a  pri pamätníku 
na Cibislávke.

Text a foto: Lenka Karasová

Pri hrobe partizánov na bánovskom cintoríne

Pietny akt kladenia vencov na Námestí Ľ. Štúra

Krajské oslavy SNP na Jankovom vŕšku

Ocenený priamy účastník bojov plk. vo výslužbe Pavol Líška
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Oslavy SNP v dedinke pod Rokošom

V  obci Žitná-Radiša 
sme si v nedeľu 28. augus-
ta pripomenuli 78. výročie 
SNP. Spomienkové oslavy 
začali pred pamätníkom 
padlých krátkou básňou 
a  piesňou FS Rozmajrín 
zo Žitnej-Radiše. V  prí-
hovore starosta obce od-
súdil vojnu na  Ukrajine, 
ale aj všetky vojny, ktoré sa 
vedú z dôvodu dosiahnutia 
vplyvu a bohatstva len pre-

to, že je niekto mocnejší. 
Upozornil aj na  možnosť 
jadrovej vojny, či možných 
vojen o  prežitie z  titulu 
meniacej sa klímy a  stá-
le častejšie suchá, požia-
re či záplavy. V  krátkosti 
poinformoval, čo vlastne 
bolo SNP a prečo vzniklo. 
Tieto stretnutia nie sú iba 
spomienkami, nie sú ani 
o hľadaní vinníkov, či pre-
ferovaní názorov na  ob-

dobie SNP, ale sú hlavne 
na  upozornenie a  pouče-
nie z minulosti, aby sa voj-
na neopakovala. Naša ge-
nerácia aj vďaka našim 
otcom a dedom vojnu ne-
zažila. Čo tu zanecháme 
my svojim deťom a  vnu-
kom v čase hrozby vojny... 
Zanechajme im aspoň spo-

mienky tých, ktorí prežili 
II. svetovú vojnu a  ktorí 
nasledujúce generácie pred 
ňou varovali.

Druhá časť osláv sa 
konala  na  neďalekom 
futbalovom ihrisku, kde 
po vystúpení mladých hu-
dobných talentov a  FSk 
Rozmajrín z  obce bola slávnostne zapálená mo-

hutná vatra, ktorú tak ako 
každý rok postavili hasiči 
a dobrovoľníci z obce. Ku 
krásnemu večeru prispeli 
kuchári pri guláši a cigán-
skej pečienke, ženy pri ob-
čerstvení, ako aj pekné po-
časie, a tak sa pri hudobnej 
produkcii početní návštev-
níci zabávali až do skorých 
ranných hodín.
 Text: R. Botka, starosta obce,
 foto: M. Škultéty

Spomienka na SNP pri pamätníku v Žitnej-Radiši 
Alex, Matej Mendeloví a Matej Sládok 

Päť metrov vysoká vatraFSk Rozmajrín zo Žitnej-Radiše

Detská opekačka v Malých Chlievanoch
Posledné dni prázdnin si 

žiaci a študenti určite užíva-
li naplno. Na prázdninujúce 
deti mysleli aj členovia výboru 
mestskej časti Malé Chlieva-
ny. Každoročne pre deti žijúce 
alebo prázdninujúce v  tejto 
mestskej časti pripravujú ope-
kačku s diskotékou. V tomto 
roku sa konal už štvrtý roč-
ník tohto podujatia. Vzhľa-
dom na  ten predchádzajúci 
sa uskutočnil presne „do roka 
a do dňa“ v sobotu 27. augus-
ta. Celkovo sa tu zišlo viac ako 
40 detí, ktoré prišli v sprievo-

de svojich rodičov či starých 
rodičov. Všetkých prítom-
ných v úvode privítal predse-
da výboru Dušan Senčík. No 
a potom si už prišli na svoje 

všetci „hladoši.“ Postupne 
prichádzali za milými dáma-
mi z výboru, tie im podávali 
chlieb a  špekáčiky, ktoré si 
opekali na pripravenom ohni. 

Počas celého podvečera zneli 
známe detské pesničky a kto 
mal chuť, mohol si aj zatanco-
vať. K dobrej nálade prispela 
aj bublinová šou a veľkú ra-
dosť deťom urobili aj balóny. 
Niektorí toto stretnutie využili 
aj na športové hry či zábavu 
na detskom ihrisku. Tento rok 
prialo i počasie. S určitosťou 
možno povedať, že každý zú-
častnený  túto akciu zhodnotil 
ako veľmi vydarenú a všetci sa 
už teraz tešia na jej budúco-
ročné pokračovanie.

  Marek Kasala

Doplnková deratizácia 
V  mesiaci august sa 

v meste vykonala doplnková 
deratizácia. Celoplošná de-
ratizácia v meste sa realizu-
je pravidelne na jar a jeseň. 
Na  základe zistení počas 
jarnej deratizácie zabezpeči-
lo mesto vykonanie dopln-
kovej deratizácie, ktorá bola 
zameraná na zneškodnenie 
odhalených miest s  vyš-
ším výskytom hlodavcov. 
Aj vďaka pravidelne vyko-
návanej deratizácii mesto 
zaznamenalo výrazné zlep-
šenie v  situácii s  hlodav-

cami. Aby bola deratizácia 
efektívna, musia sa do  nej 
spoločne zapájať všetky sub-
jekty – mesto, ktoré zabez-
pečuje ošetrenie verejných 
priestranstiev a  právnické 
i  fyzické osoby vo svojich 
objektoch. Výzvu na vyko-
nanie deratizácie na  jeseň 
budeme opäť komunikovať 
s  predstihom prostredníc-
tvom všetkých dostupných 
mestských komunikačných 
kanálov (webová stránka, 
noviny, videotext a pod.).

  Tlačová správa mesta 

Zábavno-súťažný deň 
v Trebichave

V stredu 17. augusta bolo 
pekné letné počasie, ako 
stvorené na prežitie zábavné-
ho dňa v prírode.

Klub dôchodcov Stred Bá-
novce nad Bebravou sa preto 
vybral do  prekrásneho lona 
prírody v obci Trebichava.

Členky výboru pripravi-
li pre svojich členov zábav-
no-súťažné hry. Súťažilo sa 
v hode šípkami, v hode lop-
tičkami do  koša, Šúľanej aj 
v  šikovnosti pri priťahovaní 
valcov na lane. Víťazov čaka-
la sladká odmena. Nezabudli 
sme ani na žalúdok. Pochutili 
sme si na dobrom guláši. Ši-

kovné gazdinky priniesli chut-
né koláčiky ku káve.

Touto cestou chcem po-
ďakovať pani starostke obce 
Trebichava, Ivetke Šebeňovej, 
ktorá nám poskytla priesto-
ry kultúrneho domu, aby 
sme nemuseli tráviť celý deň 
vonku, pretože deň bol ozaj 
horúci. Poďakovanie patrí 
aj členkám výboru, ktoré 
všetko organizačne zvládli 
na jednotku. Ani sme sa ne-
nazdali a  bol čas odchodu 
domov. Odchádzali sme do-
mov so želaním, aby sme sa 
sem mohli ešte vrátiť. 

D. Capovčáková 

Žatva v Bánovskom okrese
Na tohtoročnú úrodu obi-

lia na celom území Slovenska 
vplývali výrazné zmeny poča-
sia, najmä extrémne horúča-
vy a nedostatok zrážok, inak 
tomu nebolo ani v našom okre-
se. Informácie o objeme úrody 
obilnín, repky olejky a ďalších 
plodín nám za  Regionálnu 
poľnohospodársku a potravi-
nársku komoru v Bánovciach 
nad Bebravou poskytla riadi-
teľka Beáta Podobová a za PD 
Uhrovec, PD Veľká Hradná 
agronómka Marcela Cipelová. 

„Žatva v roku 2022 sa opro-
ti ostatným rokom posunula 
minimálne o 7 dní. Začala v 26. 
týždni zberom jačmeňa ozimné-
ho, pokračovalo sa zberom pše-
nice ozimnej striedaním s repkou 
ozimnou. Skončila sa v 29. týždni. 
Veľký deficit zrážok počas celého 
roka ovplyvnil celkovú úrodu. 
Najväčší deficit v regióne Bánovce 
nad Bebravou bol v mesiaci máj, 
kde padlo v Bánovskom regióne 
od 20-30 mm vo forme krátkych 
prehánok, ktoré mali len mini-
málny vplyv na porasty obilnín. 
Dochádzalo k zhadzovaniu už 

vytvorených, alebo k nedoživeniu 
slabých odnoží. Následné zrážky 
v mesiaci jún pomohli hustosia-
tým porastom, čo ovplyvnilo cel-
kový výsledok zberu. Sucho spre-
vádzané rekordnými teplotami 
pred žatevnými prácami spôsobi-
lo predčasné dozretie porastov, čo 
malo negatívny vplyv na kvalitu, 
úrodu a výšku porastov. Nedo-
pomohli k tomu ani škody poľov-
nou zverou,“ informovala Beá-
ta Podobová. Poľnohospodári 
združení v RPPK Bánovce nad 
Bebravou osiali 4171,26 hektá-
rov obilnín a 1611,54 hektárov 
repky ozimnej. „Žatevné práce 
máme za  sebou, ale s  veľkými 
obavami čakáme, čo prinesie je-
senný zber úrody (kukurica, sl-
nečnica, cukrová repa, zemiaky), 
ktorá sa javí ako najslabšia za po-
sledné roky,“ dodala riaditeľka 
RPPK. (Pozn.: Členovia Regio-
nálnej poľnohospodárskej a po-
travinárskej komory Bánovce 
nad Bebravou v okrese Bánovce 
nad Bebravou: PD “BREZINA“-
PRAVOTICE družstvo, MVL 
AGRO, s. r. o. Malé Chlievany, 
Podielnické poľnohospodárske 

družstvo Rybany, Poľnohospo-
dárske družstvo Bebrava Veľké 
Chlievany, Poľnohospodárske 
družstvo Slatina nad Bebravou, 
TOPAGRO, s. r. o. Ruskovce, 
SHR Ľuboš Kráľ, SHR Ján Báto-
ra, SHR Marián Strempek, SHR 
Marián Petreje.)

Ako uviedla agronómka PD 
Uhrovec a  PD Veľká Hradná 
žatvu začali o 10 dní skôr ako 
zvyčajne. Začala 3. júla 2022 zbe-
rom jačmeňa ozimného. Koniec 
žatvy bol 18. júla so 4 kombaj-
nami. Osiali spolu 284 hektá-
rov obilnín, 86 hektárov repky 
ozimnej, 42 hektárov hrachu 
ozimného a 9 hektárov horčice.
„Hospodárime v dvoch okresoch 
(Veľká Hradná, Uhrovec), takže 
po zbere jačmeňa a hrachu ozim-
ného sme sa presunuli na Veľkú 
Hradnú, a  v  Uhrovci sa čaka-
lo na vlhkosť pšeníc pod 14 %, 
aby mohla byť zavezená rovno 
do  mlyna na  Svinnej. Počasie 
(prevládajúce sucho a teplo) malo 
vplyv na  rýchlosť dozrievania 
jednotlivých komodít a zníženie 
hektárových úrod hlavne u pše-
nice ozimnej. Celkové zrážky 

v rozhodujúcom období (február 
- máj) boli 85,5 mm. Chýbalo pri-
bližne 100 mm. Čo sa týka kva-
lity úrody, všetky parametre boli 
v poriadku, pri pšeniciach sme 
dosahovali elitnú akosť, nakoľko 
sa neznižovalo hnojenie jednot-
livých plodín aj keď ceny hnojív 
stúpli o viac ako 100 %. Celkovo 
považujeme žatvu za priemer-
nú. Približne každý rok sa po-
hybujeme v  týchto číslach, len 
pri pšeniciach odhadujeme o 1 t 
nižšiu úrodu z hektára vplyvom 
výrazného sucha. Každý rok však 
zaznamenávame škody na plodi-
nách spôsobené zverou (diviaky, 
vysoká), ale s tým už nebojujeme. 
Vždy nám vďaka poškodeniam 
klesajú priemerné úrody. Žatva 
prebiehala v  kľude, klasickým 
tempom. Raz nás pri kosení rep-
ky zastavil dážď (1 mm zrážok), 
ale na druhý deň sa pokračovalo. 
Žiadne komplikácie sme neza-
znamenali,“ informovala Mar-
cela Cipelová. Výsledky žatvy 
za  ostatné poľnohospodárske 
družstvá v našom okrese sa nám 
do uzávierky týchto novín nepo-
darilo zistiť.  Lenka Karasová
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Septembrové 
mestské 

zastupiteľstvo
Zasadnutie Mestského 

zastupiteľstva v Bánovciach 
nad Bebravou sa uskutoční 
v stredu 21. septembra 2022 
o  10.00 h v   spoločenskej 
sále Mestského kultúrneho 

strediska na Ul. J. Matušku. 
Materiály k  rokovaniu sú 
dostupné na stránke mesta 
www.banovce.sk, rovnako 
ako odkaz na priamy pre-
nos zo zasadnutia.  r

Pozvánka 
na zájazd do Poľska

Výbor ZO SZZP č.1 Bá-
novce nad Bebravou orga-
nizuje v sobotu 15. októbra 
nákupno-poznávací zájazd 

NOWY TARG. Od-
chod autobusu: 15. ok-
tóbra o 3.30 h od zastávky 
pri parkovisku pred MsP. 
Informácie o  cene zájazdu 

s možnosťou prihlásenia sa 
v pondelok, stredu a piatok 
od 11.00 h - 13.00 h v Klube 
dôchodcov na ulici Za valy 
(bývala priemyslovka) alebo
telefonicky 0908  414  414, 
0907  493  081. Ukončenie 
prihlasovania 30. septembra. 

ZO SZZP BN Zimný štadión začal novú sezónu
Pre vádzka  Z imného 

štadióna v  Bánovciach nad 
Bebravou začala v tomto roku 
už 17. augusta 2022. Aktuál-
ne sa zimný štadión využíva 
na tréningy a zápasy hokejo-
vých klubov. V popoludňaj-
ších a   večerných hodinách 
je ľadová plocha využívaná 
na komerčný prenájom. Ve-
rejné korčuľovanie plánu-
jeme v  tomto roku spustiť 

na  prelome mesiacov sep-
tember a október. O presnom 
dátume budeme verejnosť 
vopred informovať prostred-
níctvom všetkých komunikač-
ných kanálov mesta. Aktuality 
a kontakt pre objednávku ľa-
dovej plochy nájdete na strán-
ke hokejbanovce.sk, príp. kon-
taktujte tel. čísla: 0907 050 689 
alebo 0915 217 883.

Oznam mesta

Predvolebná kampaň 
v BTV a Bánovských novinách

Všetkých kandidátov, zá-
ujemcov o politickú reklamu 
upozorňujeme, že miesto 
v  Bánovských novinách si 
treba včas zarezervovať. Zá-
roveň informujeme záujem-
cov, že Bánovské noviny majú 
3. októbra výluku a posledné 
noviny s predvolebnou kam-
paňou vyjdú 24. októbra 
(uzávierka je v stredu 19.10.). 
Cenník politickej reklamy 
zašleme každému záujemcovi 
na požiadanie. 

BTV ponúka dva druhy 
politickej reklamy, a  to sta-
tický grafický návrh formou 
videotextovej stránky a vide-
ospot. Zobrazenie videotex-
tovej stránky trvá 30 sekúnd 
a  je opakované v bloku Po-
litická inzercia – komunálne 
voľby približne 280-krát týž-
denne v  závislosti od  dĺžky 
videotextového bloku. Re-
klama vo forme videospotu 
v dennom vysielaní ponúka 
možnosť prezentácie v bloku 

Politická reklama – komunál-
ne voľby. Tento blok bude 
vysielaný vždy pred reláciou 
Bánovský denník, teda osem-
krát denne, spolu 56-krát 
za  týždeň. Audiovizuálny 
spot je možné pripraviť pria-
mo v BTV alebo dodať podľa 
stanovených parametrov.

Využite možnosť osloviť 
Vašich voličov prostredníc-
tvom spoľahlivých mestských 
médií. Kontakt pre inzer-
ciu v Bánovských novinách: 

0948 602 422 (Lenka Kara-
sová). Kontakt pre inzerciu 
v Bánovskom televíznom vy-
sielaní: 0905 367 759 (Martin 
Tuchyňa). 

Odovzdanie kandidát-
nych listín bolo možné do 30. 
augusta 2022. Vzhľadom 
na  to, že tento týždeň bude 
zasadať volebná komisia, kto-
rá rozhodne o ich právoplat-
nosti, zoznam kandidátov 
uverejníme až v ďalšom čísle.  
 (MsKS) 

Komunálne a krajské voľby sa konajú 29. októbra, kandidáti na poslancov a post pri-
mátora môžu využiť možnosť svojej prezentácie v mestských médiách – v Bánovskom 

televíznom vysielaní a Bánovských novinách. Do volieb ostávajú necelé dva mesiace...

5. Salón tvorivej fotografie členov SFF-FIAP
Slovenská federácia fotografov, (člen FIAP), mesto Bánovce nad Bebravou, Fotoklub ROKOŠ a Mestské kul-

túrne stredisko Bánovce Vás pozývajú od 1.10. - 21.10.2022 na 5. Salón tvorivej fotografie členov SFF-FIAP. 
Vernisáž výstavy sa koná 1. októbra o 11.00 h v Mestskom kultúrnom stredisk na Ul. J. Matušku. Výstava sa 
koná pod záštitou primátorky mesta Bánovce nad Bebravou.  r
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Obývačka pod platanom
Prečítané leto

Tradičná Obývačka 
pod platanom - Prečíta-
né leto sa konala v stredu 
24. augusta na Námestí Ľ. 
Štúra, no netradične pri 
fontáne a  bola na  tému 
PRIATELIA. Na  úvod, 
Anička Struhárová, ktorá 
viedla celé podujatie, pre-
čítala deťom príbeh z kniž-
ky O  psíčkovi a  mačičke. 
V interaktívnej časti sa deti 
spolu s odvážnymi rodičmi 
rozdelili do dvoch skupín 
a priateľsky si prehadzovali 
loptu. Anička opäť vymys-
lela ďalšiu skvelú aktivitu, 
a  to natočenie videoklipu 
a vtedy nastala ozajstná zá-
bava. „Pokúsili sme sa o na-
točenie videoklipu k titulnej 

piesni zo známeho seriálu 
Priatelia. Ako oni, tak aj 
my sme sa stretli pri fontáne 
a  hrali sme sa s  dáždnik-
mi. Choreografiu s  dážd-
nikmi, podobnú zo seriálu 
Priatelia, si deti najskôr 
natrénovali okolo fontány. 
Do veselého dáždnikového 
tanca nám hrala skvelá ka-
pela (Peťo, Maťo a Tomáš). 
Deti tiež dostali za domá-
cu úlohu nakresliť čo naj-
krajší dáždnik a  priniesť 
ho do Informačného centra 
na námestí, alebo do mest-
skej knižnice. Všetky kresby 
ozdobia okná Ička. Rozlú-
čili sme sa rytmicky po-
tleskom z piesne I‘ll be there 
for you,“ doplnila mode-

rátorka Anička. Natočený 
klip potom zostrihal šikov-
ný redaktor a kameraman 
Vladko z BTV. 

Posledná Obývačka pod 
platanom, ktorá sa konala 
v  stredu 31. augusta bola 
na tému Zvierací priatelia. 
Deti si so sebou priniesli 
plyšové zvieratká. No obý-
vačky sa zúčastnili aj živé 
zvieratká, a  to sliepočka, 
škrečok, zajačik a  psík, 
s  ktorými sa deti neskôr 
mohli zoznámiť aj  trochu 
pohrať. Psíka priviedla Jan-
ka z OZ Bánovskí chlpáči, 
ktorá všetkých oboznámi-
la s fungovaním bánovskej 
karanténnej stanice, ako sa 
starajú o psíkov a vysvet-
lila tiež, ako im záujem-
covia môžu pomôcť s  ich 
venčením. Nechýbalo ani 
čítanie zvieracích príbehov 
v Aničkinom podaní. Deti 
si tiež mohli nakresliť ob-
ľúbené zvieratká. Podujatie 
finančne podporil Fond 
na  podporu umenia. Ďa-
kujeme všetkým, ktorí sa 
počas leta Obývačky pod 
platanom zúčastnili a  te-
šíme sa na ďalšie spoločné 
stretnutia.  MsKĽŠ

Rozhovor s novým riaditeľom bánovského gymnázia

 Prezraďte nám, kde a čo 
ste študoval a  prečo ste sa 
rozhodol pre učiteľstvo?

Už v základnej škole som 
vravel, že chcem byť učiteľom 
slovenčiny a toto odhodlanie 
ma neopustilo. Po  maturite 
som úspešne absolvoval prijí-
macie skúšky na Pedagogickú 
fakultu Univerzity Komenské-
ho v Bratislave, učiteľstvo slo-
venského a nemeckého jazyka. 
Už počas štúdia som si vyskú-
šal, aké je to stáť za katedrou. 
Jeden školský rok som pracoval 
na čiastočný úväzok ako učiteľ 
nemčiny na Gymnáziu v Kar-
lovej Vsi. Po skončení vysoko-
školského štúdia to život zaria-
dil tak, že na našom gymnáziu 
bolo voľné miesto pre učiteľa 
s mojou aprobáciou, a tak som 
sa ocitol naspäť v škole, už nie 
ako žiak, ale ako učiteľ.
 Ako dlho pôsobíte 
na Gymnáziu Janka Jesen-
ského (aké predmety učíte) 
a  koľko rokov vo funkcii 
zástupcu riaditeľky?

Na Gymnáziu Janka Jesen-
ského som nepretržite od roku 

2002. Tu som absolvoval svoje 
ozajstné učiteľské začiatky. Ná-
pomocní mi v nich boli učite-
lia – kolegovia, z ktorých som 
mnohých zažil ešte ako študent 
– gymnazista. Začínal som so 
svojimi predmetmi, so sloven-
činou a nemčinou, no počas 
tých 20 rokov sa mi „ušlo“ učiť 
aj telesnú výchovu a informa-
tiku. V ostatných rokoch učím 
predmet „Finančná gramot-
nosť“, ktorý má ako samostatný 
predmet v Školskom vzdeláva-
com programe len málo škôl. 
Ide o predmet založený skôr 
na praktických radách, príkla-
doch, skúsenostiach. Nedá sa 
vnímať ako klasický predmet, 
v ktorom sú informácie a po-
znatky trvalé, lebo finančný 
svet sa vyvíja rovnako dyna-
micky ako celá spoločnosť. 
Počas pôsobenia na  našom 
gymnáziu som si vyskúšal prá-
cu triedneho učiteľa, vedúceho 
predmetovej komisie. Od škol-
ského roku 2009/2010 som 
pôsobil vo funkcii zástupcu 
riaditeľky pre technicko-eko-
nomické činnosti.

 Čo považujete na funkcii 
riaditeľa za  najdôleži-
tejšie? Aké máte vízie, 
či plány, ktoré by ste 
chceli z  pozície riaditeľa 
realizovať?

Riaditeľ školy je dôležitý 
post, no nemyslím si, že len 
riaditeľ je najdôležitejšia osoba 
v škole. Pre úspešné fungovanie 
školy je dôležitý každý jeden 
žiak, zamestnanec aj zákonný 
zástupca. Len vo vzájomnej 
spolupráci sa dá dosiahnuť 
cieľ, ktorý by mal byť spoloč-
ný pre všetkých zúčastnených 
– vzdelaný a rozhľadený mladý 
človek, vychovaný k správnym 
hodnotám, ku vzájomnému 
rešpektu a tolerovaniu okolia. 
Riaditeľ je podľa mňa v tomto 
procese koordinátorom, oso-
bou, ktorá udáva smerovanie 
celej školy a snaží sa vytvárať 
všetkým ostatným účastníkom 
vzdelávania a výchovy prime-
rané podmienky pre ich prácu. 

Ja osobne vstupujem 
do 5-ročného funkčného ob-
dobia s niekoľkými hlavnými 
plánmi, či skôr výzvami. Tou 

prvou je rekonštrukcia hlav-
nej budovy bánovského gym-
názia, na  ktorej je potrebná 
oprava strechy. V súčasnosti sa 
k tomu dokončuje projektová 
dokumentácia a vybavuje sta-
vebné povolenie. Ak sa nám 
za podpory Trenčianskeho sa-
mosprávneho kraja podarí zre-
alizovať túto investíciu, dostane 
škola okrem moderného vzhľa-
du predovšetkým nové priesto-
ry, ktoré nám v súčasnosti stále 
chýbajú a ktoré budeme vedieť 
využiť nielen na vzdelávanie, 
ale aj na mimovyučovacie ak-
tivity, napr. na  činnosť škol-
ského parlamentu či krúžky. 
Naviac sa tým odstráni aj po-
treba presunu žiakov medzi 
hlavnou budovou a Domom 
Janka Jesenského.

Druhou výzvou je bilin-
gválna forma štúdia v anglic-
kom jazyku. Tu sme podnikli 
prvé kroky, máme takúto for-
mu štúdia schválenú a  zara-
denú do siete škôl, pripravený 
školský vzdelávací program, 
no ešte nás čaká dlhá ces-
ta. Som však presvedčený, že 

spolu so svojimi kolegami 
celý proces úspešne zvládne-
me a ponúkneme záujemcom 
o  štúdium u  nás atraktívny 
vzdelávací program, o  ktorý 
medzi absolventmi základných 
škôl rastie záujem.

Mojím tretím osobným 
želaním je pripraviť v priesto-
roch školy pôdu pre stravo-
vanie žiakov bez nutnosti 
chodiť na obedy mimo areálu 
gymnázia. Toto je však výzva, 
ktorá je naviazaná na vyrieše-
nie priestorových problémov 
v  škole a  súčasne si vyžiada 
úzku spoluprácu s  poskyto-
vateľmi stravy. Celú jedáleň 
s kuchyňou totiž do gymná-
zia ani po rekonštrukcii asi 
nezmestíme.

Trinásť školských rokov 
som pôsobil ako zástupca 
pani riaditeľky RNDr.  Eleny 
Kacvinskej. Boli to pre mňa 
roky vynikajúcej spolupráce, 
mnohých lekcií a skúseností, 
za ktoré práve pani riaditeľke 
ďakujem. Som presvedčený, že 
tieto môžem zúročiť ako ria-
diteľ Gymnázia Janka Jesen-

ského. Pani Kacvinskej prajem 
do  ďalších rokov predovšet-
kým pevné zdravie. Viem, že sa 
teší na svoje plány a na čas, kto-
rý už bude môcť venovať sebe. 
Parafrázujúc jej slová jej želám, 
nech „ako správny dôchodca 
nemá na nič iné čas“.
 Kto b u d e  d r u hý m 
zástupcom/zástupkyňou 
namiesto vás?

Po  mojom menovaní 
do funkcie riaditeľa Gymnázia 
Janka Jesenského sme pristúpili 
k zmene organizačnej štruktú-
ry v škole. Jej výsledkom je sku-
točnosť, že ako riaditeľ budem 
mať len jedného zástupcu, kto-
rým aj naďalej zostáva Ing. Igor 
Marko. Väčšinu mojich úloh 
a povinností súvisiacich s eko-
nomickým fungovaním školy 
prevezme Ing.  Eva Ježíková, 
ktorá sa v rámci organizačných 
zmien stala vedúcou technic-
ko-ekonomických činností.

Novému riaditeľovi ďa-
kujeme za rozhovor a praje-
me veľa úspechov na novej 
pracovnej pozícii. 

Lenka Karasová

Je ním Dušan Zajac, ktorý bol zástupcom riaditeľky gymnázia trinásť rokov. Okrem slovenčiny a nemčiny učí aj 
predmet „Finančná gramotnosť“, ktorý má ako samostatný predmet v Školskom vzdelávacom programe len málo 

škôl. Je rodákom z Bánoviec, hoci sa neskôr s rodičmi presťahovali do Podlužian, navštevoval v rodnom meste základnú školu 
aj gymnázium. Do novej funkcie nastupuje s odhodlaním, plným nasadením a jasnými plánmi. Viac sa o novom ria-
diteľovi Gymnázia J. Jesenského a jeho pracovných výzvach dozviete v tomto rozhovore. 
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Opustili nás

 Spoločenská kronika

Krištof bol predškolák.
Do škôlky chodil rád, no neznášal povinný spánok. Spať 

sa mu nechcelo, radšej by si kreslil, alebo skladal nejakú skla-
dačku. Tešil sa do školy, lebo tam sa vraj už spať nemusí. To 
bola pre neho dôležitá a podstatná správa a ešte to, že bude 
môcť sedieť s Tadeášom.

Prvý deň v škole bol fajn. Boli tam rodičia aj babka Anka 
a dedo Milan. Babka Božka zo Zvolena, čo už dedka nemá, 
neprišla, ale ešte ráno mu telefonovala, nech sa mu v tej 
škole darí a páči. A Krištofovi sa v škole páčilo. Pani učiteľka 
bola pekná a usmiata. Sľubovala, že im bude všetkým spolu 
dobre.

Na druhý deň to však už bolo horšie. Krištofa nebavilo 
tak dlho sedieť na jednom mieste a ešte k tomu tie bežné 
ľudsko-škôlkarske potreby! A tak sa vypýtal cikať.

Pani učiteľka nenamietala, ale všetkým pripomenula, že 
už sú veľkí školáci, a tak sa musia postupne snažiť vydržať 
do prestávky a že už nebudú hovoriť, že idú cikať, ale že 
potrebujú ísť na WC, alebo na toaletu.

To v Krištofovi vyvolalo zvláštnu tieseň a pochybnosti, 
či rozhodnutie začať chodiť do školy bolo správne, a tak sa 
rozhodol, že na ďalší deň tam už nepôjde.

Presviedčali ho rodičia aj babka Anka a dedo Milan. No 
Krištof trval na svojom - vráti sa radšej do škôlky a možno 
tam bude aj povinne spať. Babka Božka mu sľúbila, že príde 
za ním až zo Zvolena aj keď jej nedávno menili kĺb. Dohoda 
znela, že Božka ho bude každý deň čakať pri škole na la-
vičke a keď Krištof vydrží v škole celý deň, pôjdu na pizzu 
a do Dráčika. To bola lákavá ponuka, pre ktorú sa oplatilo 
v škole vydržať. Tento fakt uznal dokonca aj Tadeáš, a tak 
potom chodil s nimi na tú pizzu a do Dráčika. Babka Božka 
si uvedomila svoju výchovnú chybu a zneužila svoj operova-
ný kĺb ako argument, že ona veru do Dráčika každý deň cho-
diť nevládze a vráti sa radšej do Zvolena. Krištof nakoniec 
všetko zvážil. Po pár dňoch a po porade s Tadeášom usúdil, 
že v tej škole nie je až tak zle.

Všetko sa na dobré obrátilo a aj cikať chodia už len cez 
prestávku. (Možno preto, že už sú z nich deviataci ).  (zb)

Dnes píše Zuza.nkaZuza.nka
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Michal Uher a Monika Trebichavská

Uzavreli manželstvo

Revízia knižničného fondu v knižnici
Používatelia Mestskej 

knižnice Ľ. Štúra určite za-
registrovali, že knižnica bola 
počas mesiacov júl a august 
zatvorená. Dôvodom bola 
kompletná revízia knižničné-
ho fondu, ktorú sme povinní 
vykonávať každých 5  rokov 
v zmysle Zákona č. 126/2015 
Z. z. o knižniciach § 14 Re-
vízia a vyraďovanie knižnič-
ného fondu. Posledná reví-
zia knižničného fondu bola 
vykonaná ešte v roku 2014. 

Revíziu knižničných fondov 
za plnej prevádzky knižnice 
nie je možné vykonať, preto 
sme zvolili práve prázdninové 
obdobie, keď je návštevnosť 
najnižšia najmä zo strany 
žiakov a  študentov. Do  re-
vízie sa zapojili všetky štyri 
pracovníčky knižnice a prijali 
sme aj dve brigádničky, aby 
revízia trvala čo najkratšie. 
Fond knižnice pred revíziou 
obsahoval 35  529 knižných 
jednotiek. Každá jedna kni-

ha bola zrevidovaná čítačkou 
do  knižničného programu 
Clavius. K tomu boli pripo-
čítané vypožičané knižné ti-
tuly a zistili sme presný stav 
knižničného fondu a najmä 
straty, ktoré vznikli od  po-
slednej revízie. Počet strát bol 
281 kníh. Počas revízie sme 
robili aj „hĺbkové upratova-
nie“ – umývanie regálov, čis-
tenie kníh od prachu, uprato-
vanie skladových priestorov. 
Prebehlo aj vyraďovanie sta-

rých, opotrebovaných, špi-
navých a roztrhaných kníh. 
Vyradili sme aj neaktuálne ti-
tuly, ktoré neboli desať a viac 
rokov vypožičané. 

Chceme upozorniť našich 
užívateľov knižnice, že vznik-
nuté sankčné poplatky za toto 
obdobie nebudú účtované. 

Mestská knižnica Ľ. Štúra 
od  5. septembra opäť sprí-
stupní svoje služby pre ve-
rejnosť: v pondelok až piatok 
od 8.00 do 17.00 h. MsKĽŠ

Festival Villa Ben neprekazil ani ďážď

Tanečníci z Muzety vo finále 
Ani počas letných prázd-

nin tanečné súťaže nespia 
a  tanečníci z  Muzety sú 
vždy pripravení! Tentokrát 
sa cestovalo ďaleko, cieľo-
vou destináciou pre našich 
štyroch tanečníkov so só-
lovými vystúpeniami bola 
športová hala v českej obci 
Dolní Břežany. Práve tu 
sa totiž 20. augusta konalo 
finále Mia Dance Festiva-
lu, tentokrát pre sóla, duá 
a triá. Naplnení endorfínmi 
z pražských pamiatok, kto-
ré preskúmali deň predtým, 
boli všetci naplno pripravení 
zabojovať o popredné mies-

ta. Konkurencia bola naozaj 
silná, predsa – predstavi-
li sa len tí najlepší z Česka 

a Slovenska, avšak naši bo-
jovníci sa nenechali zastra-
šiť! A takto nádherne sa im 

darilo: Alex Bagin so sólom 
Heal – 1. miesto, Katarína 
Masárová so sólom Dance 
With Me – 1. miesto, Tama-
ra Antalová so sólom But 
Your Love Was Unmoved – 
1. miesto a Karolína Jaku-
bová so sólom, ktoré nesie 
názov You Got It In You zís-
kala krásne 3. miesto. 

To je ale ukončenie 
tohtoročnej sezóny, však? 
V š e t k ý m  t a n e č n í k o m 
v mene celej Muzety srdeč-
ne gratulujeme a  tešíme sa 
na budúci školský rok, ktorý 
nám onedlho začína!

  Tamara Antalová

V  poradí už 4. ročník 
úspešného festivalu Villa Ben 
sa začal tradične, stredove-
kým sprievodom po námestí 
a pokračoval až do večerných 
hodín v  mestskom parku. 
Úvodom Zámocká skupina 
historickej lukostreľby Aqui-
las predviedla svoje umenie 
s  lukom a  šípom. Možnosť 
vyskúšať si lukostreľbu mali 
návštevníci počas celej sobo-
ty. Dopoludňajší program bol 
venovaný najmä deťom, o čo 
sa zaslúžil Stredoveký Spolok 
Rytierov Vir Fortis. Najskôr 
predstavil ukážku sekania 
ostrými mečmi, a to na plas-
tových fľašiach naplnených 
vodou. Nasledovalo interak-
tívne vystúpenie s názvom Ští-
tová hradba, v ktorej hlavnú 
úlohu zohrali otcovia a deti. 
Dospelí predstavovali hrad-
bu, ktorú deti museli zdolať. 
Bolo úžasné vidieť, ako deti 

baví dobíjanie hradieb a ako 
sa „dospeláci“ udatne bránia 
s ozajstnými štítmi, nevadili 
im pri tom ani dažďové kvap-
ky. Nechýbalo ani verbovanie 
do stredovekej armády a pa-
sovanie detí za rytierov a ry-
tierky. Spoločne s  rytiermi 
z Vir Fortis dobíjali slamený 
hrad - Slamburg. Na festivale 
sa prítomným prihovorila aj 
primátorka Rudolfa Novotná, 
ktorá vyzdvihla skvelú prá-
cu organizátorov a popriala 
všetkým dobrú zábavu. V šer-
miarsko-divadelnom pred-
stavení predviedol Satyros 
a Czarna Zmija zase rytierske 
súboje. Vir Fortis mal pripra-
vené aj dobové tance, no tie sa 
nakoniec kvôli poobedňajšie-
mu intenzívnemu dažďu ne-
konali. Keď dopršalo, parkom 
a blízkym okolím zaburácali 
výstrely z dela, ktoré boli sú-
časťou vystúpenia Dobového 

spolku Morová rana. Okrem 
ukážok palných zbraní, uká-
zali aj svoje šermiarske ume-
nie. Festival obohatil aj Vladi-
mír Švec, ktorý návštevníkom 
predniesol pútavú prednášku 
o Slovanstve. 

Pravú stredovekú atmo-
sféru však okrem bojové-
ho umenia, neodmysliteľne 
dopĺňajú remeselníci. Náv-
števníci mali možnosť vidieť 
mladých kováčov Mareka 
a  Dáriusa z  okolia Trenčí-
na s  ich ohromnou vyhňou, 
priadku Zuzku s kolovrátkom 
a krásnymi výrobkami z vlny, 
či priadze, drevorezbárov, 
výrobcu bubnov, kožiara, no-
žiara, cinára, ktorý priamo 
na mieste vyrábal odlievaním 
cínových vojačikov, nechýbal 
ani keramikár, košikár, výrob-
kyňa prírodných mydielok, 
výrobcovia hračiek, a samo-
zrejme, tovariš s výbavou pre 

mladých rytierov. Labužníci 
si mohli vychutnať kvalitné 
ovocné vínka, medovinku ale-
bo jedlá z dobovej kuchyne. 

Celé podujatie modero-
val Miroslav Klembara z Vir 
Fortis zo Zvolena. Záver patril 
ohňovej šou v  podaní soko-
liarov Aquila Bojnice, ktoré 
bolo dych vyrážajúce, za  čo 
ho diváci odmenili burácajú-
cim potleskom. Festival ukon-
čil organizátor Krystof Balut, 
a to záverečným poďakovaním 
sa dobrovoľníkom, ktorí po-
máhali s prípravami a celým 
priebehom festivalu, sponzo-
rom a  najmä návštevníkom 
za opäť dobrú účasť. Kultúrne 
leto v našom meste si bez fes-
tivalu Villa Ben už nevieme 
ani predstaviť, preto dúfame, 
že organizátori zostanú verní 
tejto tradícii a prajeme im veľa 
energie aj na ďalšie ročníky.

Text a foto: Lenka Karasová

Hoci predpoveď počasia hlásila na  sobotu 
20. augusta intenzívny dážď, stredoveký fes-

tival zrušený nebol, ako sa podaktorí domnievali 
a bola by to naozaj veľká škoda, pretože väčšina pri-
praveného programu prebehla v poriadku a dokon-
ca aj za sucha. Nechýbali remeselníci, lukostrelci, 
šermiari, bitka o Slamburg či Čaša osudu (tombola) 
a dokonca pribudla aj novinka v podobe ukážky 
stredovekých výkonov trestu. 
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Suveníry v IC
V Informačnom centre na námestí Ľ. Štúra okrem 
informačných služieb a kopírovania, nájdete po-
nuku zaujímavých kníh a suvenírov.

Opäť víťazne, pred sezónou skvelá forma
Mestská športová hala 

sa v  poslednú augustovú 
sobotu stala dejiskom už 
52. ročníka hádzanárskeho 
turnaja žien O pohár par-
tizánskej brigády Jana Žiž-
ku, na ktorom sa predstavili 
štyria slovenskí prvoligisti. 
Víťazom jedného z najstar-
ších turnajov na slovenskej 
hádzanárskej scéne, ktorý 
sa konal v rámci krajských 
osláv 78. výročia Sloven-
ského národného povsta-
nia na Jankovom vŕšku, sa 
stali hádzanárky usporia-
dateľského klubu HK Sokol 
Bánovce nad Bebravou. 
Po prvenstve na 27. ročníku 
hádzanárskeho turnaja žien 
O pohár primátorky mesta 
Bánovce nad Bebravou (13. 
augusta) to bol pre zveren-
kyne trénera Richarda Ma-
kýša druhý triumf na  tur-
naji v domácom prostredí. 
Ani tentoraz nestratili ani 

bod a svoj zaslúžený triumf 
spečatili v poslednom tur-
najovom stretnutí výhrou 
23:21 nad Prešovom, ktorý 
by v  prípade plného bo-
dového zisku obsadil prvú 
priečku. Takto východniar-
ky skončili tretie, druhé 
miesto obsadila Zlatná 
na Ostrove a štvrtá priečka 
patrí HK Slávia Partizán-
ske, za  ktorú nastúpila aj 
spojka Viktória Horňanová. 
Účastníčka nedávnych maj-
strovstiev sveta kadetiek sa 
plánuje vrátiť po predchá-
dzajúcej sezóne strávenej 
v Bánovciach nad Bebravou 
späť do materského klubu. 
Okrem medailových kolek-
tívov organizátori ocenili aj 
najlepšie individuality tur-
naja. Za  najlepšiu hráčku 
turnaja bola vyhlásená „krí-
delníčka“ Alexandra Ráci-
ková z domáceho HK Sokol 
Bánovce nad Bebravou, naj-

lepšou brankárkou sa stala 
Bánovčanka v službách Pre-
šova Petra Pokorná a cenu 
pre najlepšiu strelkyňu si 
z  rúk prezidenta TJ Sokol 
Richarda Makýša prevzala 
domáca krídelníčka Vero-
nika Kováčiková, ktorá 
vsietila 26 gólov.

VÝSLEDKY: HK Sokol 
Bánovce nad Bebravou 
– HK Slávia Partizánske 
38:24 (19:14), V. Kováčiková 
10, M. Bežová 6, J. Lišková 6, 
A. Ráciková 4, Ch. Aujeská 
3, Z. Galková 3/2, D. Kraj-
číková 2, A. Bátorová 2, M. 
Šipláková 1/1, I. Michaličko-

vá – M. Hullmanová 6/1, V. 
Horňanová 4, D. Kollárová 
3, S. Adamusová 3, L. Du-
chovičová 3/3, M. Ivanková 
2, I. Vargová, P. Sobotová, L. 
Kopčanová. Prešov – Zlatná 
na Ostrove 15:17 (7:8). HK 
Sokol Bánovce nad Bebra-
vou – Zlatná na  Ostrove 

32:22 (19:10), góly HK So-
kol: V. Kováčiková 10/1, Z. 
Galková 6/1, A. Ráciková 5, 
Ch. Aujeská 4, J. Lišková 3, 
M. Bežová 3/1, D. Krajčíko-
vá. Prešov – HK Slávia Par-
tizánske 24:18 (8:10), HK 
Slávia Partizánske – Zlatná 
na  Ostrove 20:20 (10:11), 
HK Sokol Bánovce nad 
Bebravou – Prešov 23:21 
(13:9), góly HK Sokol: M. 
Bežová 6, V. Kováčiková 6/2, 
A. Ráciková 4, Z. Galková 4, 
J. Lišková 3, D. Krajčíková. 

Zostava HK Sokol Bá-
novce nad Bebravou: Alžbe-
ta Bežová, Zuzana Adameo-
vá – Chiara Aujeská, Zuzana 
Galková, Alexandra Ráciko-
vá, Magdaléna Bežová, Mar-
tina Šipláková, Jela Lišková, 
Ivana Michaličková, Vero-
nika Kováčiková, Dominika 
Krajčíková, Alexandra Báto-
rová, Inez Escherová, tréner: 
Richard Makýš.  (mp)

BBL: Ľutov odbehnutý 

Mestský zápasnícky klub 
má aktívnych i veteránov

Horská etapa BBL je 
za nami. Na 7,4 km trať vy-
behlo 47 bežcov hlavnej ka-
tegórie a  13 hobby bežcov. 
Trať v Ľutove bola náročná, 
bežcov hneď od začiatku ča-
kalo dlhé stúpanie smerom 
na Bradlo, ktoré preverilo sily 
aj tých skúsenejších bežcov. 
Z „veľkáčov“ sa najrýchlejšie 
do cieľa vrátil Vlado Kováč, 
ktorý si však prvenstvo vy-
bojoval až v druhej polovici 
trate. Tú prvú, s náročným 
stúpaním, ovládol podľa oča-
kávania Rado Kopčan, lebo 
čím väčší kopec, tým silnejší 
Rado. Nakoniec mu to stači-
lo na celkové druhé miesto. 
Tretí dobehol Patrik Jopčík
z  MKŠS AK Kysucké Nové 
Mesto, nie s veľkou stratou 
za dvojicou bežcov. Zemia-
ková medaila patrila domá-
cemu pretekárovi Adamovi 

Lisému. Medzi ženami bol 
podľa pozorovateľov na trati 
tiež zaujímavý súboj. Dlho 
viedla Majka Škorcová zo 
susedných Prús, ktorá tento 
ročník behá výborné časy. 
Lenže máme tú stále rýchlej-
šiu mladú bežkyňu z Trebi-
chavy, Kristínu Dobrotovú, 
ktorej na konci zostalo viac 
síl a perfektným finišom si 
prišla po  prvenstvo medzi 
ženami. Na  treťom mieste 

s pokojom skúsenej bežky-
ne dobehla Katka Miksová. 
Gratulujeme! Kým pretekári 
bežali, na  ihrisku v  Ľutove 
športovalo aj 20 detí v rám-
ci MiniBBL a išlo im to opäť 
perfektne! V ľutovskom kole 
však špeciálne vyzdvihuje-
me mladých bežcov v hobby 
kategórii. 10-ročný Jakub 
Jakubek opäť s  prehľadom 
ovládol hobby kategóriu, 
už sme si zvykli. Ale trošku 

ho zatienili jeho brat Matúš
a  kamarát Šimon Károlyi, 
ktorí pomerne náročnú hob-
by trať prebehli ako 6-roční 
a pritom v pekných časoch! 
Super, chalani, príďte aj na-
budúce! Ďakujeme všetkým 
za účasť a dôveru. Najbližšie 
sa vidíme v obľúbených Pru-
soch, konkrétne v nedeľu 25. 
septembra o 10.00 h na fut-
balovom ihrisku. 

Pavol Struhár, BBL

Nedávno sme vás informovali o vý-
konoch našich mladých zápasníkov 
na majstrovstvách Európy kadetov resp. 
starších žiakov. O najlepšie tohtoročné 
umiestnenie na vrcholnom zápasníckom 
podujatí sa postaral starší žiak, Tomáš 
Melas, ktorý obsadil na majstrovstvách 
Európy deviate miesto. Zápasnícka mlá-
dež z Bánoviec nad Bebravou patrí v sú-
časnosti medzi najlepšiu na Slovensku. 
To, že zápaseniu sa dá venovať nielen 
v mladom veku, ukazujú aj naši odcho-
vanci – toho času už veteráni. Ešte kon-
com júna sa Henrich Pietrik a Daniel 

Bernátek zúčastnili na svetovom zápas-
níckom festivale vo Varšave. A neboli tam 
len do  počtu. Henrich v  hmotnostnej 
kategórii do 88 kg dokonca porazil všet-
kých súperov a stal sa víťazom turnaja. 
Daniel si v hmotnosti do 100 kg vybojo-
val striebornú medailu, keď premožiteľa 
našiel až vo finálovom stretnutí. Turnaj 
vo Varšave bol jednou z previerok pred 
majstrovstvami sveta veteránov, na kto-
rých sa plánujú obaja predstaviť. Tie sa 
uskutočnia začiatkom októbra v hlav-
nom meste Bulharska – Sofii. Budeme im 
držať palce.  Milan Urbánek

GFC regionálna akadémia - 
MŠK Považská Bystrica 4:1 (1:1)

Pr vá  dorastene cká 
liga žien mala 28. augus-
ta na  programe 2. kolo. 
Dievčatá regionálnej aka-
démie, v  ktorej pôsobia 
i mladé Bánovčanky, hos-
tili na  našom futbalovom 
Spartaku rovesníčky z Po-
važskej Bystrice. Víťazstvo 
4:1 sa družine trénera Bra-
nislava Gajdoša podarilo 
zrežírovať v  druhej časti 
hry, v  ktorej zaznamena-
li tri presné zásahy. Góly:
Balažiková, Machová 2x, 
Dianová. „Gratulujem diev-
čatám k peknému výsledku, 

no náš herný prejav musíme 
zlepšiť. Týmto dievčatám 
verím, pracujú veľa v  tré-
ningovom procese. Verím, že 
ťažkú prácu z tréningov pre-
nesú aj do zápasu. Musia si 
začať veriť a bude to super! 
Nezvyknem vyzdvihovať in-
dividuálne výkony hráčok, 
ale dnešným výkonom uká-
zala Sára Dianová, že prá-
vom patrí do reprezentácie! 
Ešte raz dievčatám gratu-
lujem a som na ne pyšný,“ 
povedal po stretnutí o svo-
jom tíme tréner Branislav 
Gajdoš.  (aj)

Bánovský silák
Aj tento rok sa v našom meste koná Európsky pohár 
silných mužov Bánovský silák, a to dňa 25. septembra 
o 14.00 h na parkovisku pred poliklinikou.  r



5. september 2022      Číslo 26šport, inzercia 7

Firma VOBA PLAST prevádzka Bánovce nad 
Bebravou prijme do pracovného pomeru na výrobu 
a  montáž plastových okien a  dverí. Nástupný 
plat 1100  € brutto. Podmienka vodičský preukaz 
skupiny B, info t.č. 0907 982 459

OPRAVA CHLADNIČIEK. Diagnostika zdarma, výkup 
a predaj renovovaných. Ponuka fb.com/ppelektronika 
0944 070 007

Expresná výroba matracov na mieru. Tel. 0949 211 349

Pokládka kobercov, PVC podláh, obklady stien a stro-
pov, montáž nábytku, maliarske a natieračske práce. 
Tel. 0949 211 349

Zateplenie domov, fasády, rekonštrukcie domov a by-
tov, zámková dlažba, oplotenie, strechy, altánky, prí-
strešky, izolácie, čistenie a nátery strešných krytín, 
výmena rín. Tel. 0910 331 137

VYPRATÁVANIE domov, bytov, garáží, pivníc, povál 
a nebezpečného odpadu zo striech a iných. 0910 331 137

 Prenajmem dvojizbový byt s  loggiou komplet 
zariadený, 2.  poschodie bez výťahu. Ul. Palko-
vičova (bez domácich zvierat). Cena 400 eur. 
Tel. 0948 586 147. 
 Predám rašelinové brikety na  kúrenie. 
Tel. 0948 343 530.
 Výkup parožia. Tel. 0904 834 937.

INZERCIAStrelecké preteky 
Cena Podhoria 

Obvodná poľovnícka ko-
mora Bánovce nad Bebravou 
v spolupráci s OkO SPZ Bá-
novce nad Bebravou a Obec-
ným úradom Podlužany 
usporiadala dňa 28. augusta 
strelecké preteky Cena Pod-
horia na strelnici v Podluža-
noch - Zlobinách. Súťaže sa 
zúčastnilo 18 strelcov, ktorí 
súťažili v disciplínach: malo-
kalibrový trojboj so streľbou 
na terč líšky, srnca a diviaka 
po 10 rán v  limite 6 minút, 
americký trap 2-krát po 15 
terčov (asfaltových holubov). 
Preteky sa konali v  zmysle 
streleckého poriadku SPZ. 
V každej disciplíne boli vy-
hodnotení traja pretekári 
s najvyšším počtom bodov. 

Výsledky:
MALOKALIBROVKA

jednotlivci: 1. miesto: Mi-
roslav Puterka (287  b), 
2. miesto: Ondrej Hurár
(279  b), 3.  miesto: Jozef
Miksa (274  b). AMERIC-
KÝ TRAP jednotlivci : 
1.  miesto: Jozef Miksa
(240 b), 2. miesto: Michal 
Vedej (230 b), 3. miesto: 
Peter Vedej (210 b). CEL-
KOVÉ VYHODNOTENIE 
BROK+GUĽA: 1. miesto: 
Jozef Miksa - PZ 1. mája 
Zlatníky, 2. miesto: Michal 
Vedej - PZ Podhoran Pod-
lužany, 3. miesto: Ondrej 
Hurár - PZ 1. mája Zlatníky. 

Gabriela Hollá, 
 OPK Bánovce nad Bebravou

Podhorské dni 
ovocia a medu 

Obec Trebichava v spolupráci s Mikroregiónom Podhorie 
a s podporou TSK pozýva na 24. ročník Podhorských dní ovo-
cia a medu, ktoré sa konajú v sobotu 1. októbra o 10.00 h.  r
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týždenník občanov
mesta a okresu 
Bánovce nad Bebravou

Sme tu pre vás 
v najťažších chvíľach

Zabezpečujeme komplet 
pohrebné služby

non-stop
0911 132 630

vlastná výroba 
živých vencov a kytíc

0914 327 411
pohrebníctvo@tedos.sk

(Cena za kompletný smútočný obrad od 590 €)

POHREBNÁ 
SLUŽBA

Pekáreň INOVEC Svinná príj-
me formou trvalého pracovného 
pomeru alebo na dohodu pekára, 
(nevyučeného zaškolíme). 
Miesto práce:  Svinná 361, 
913  24 Svinná. Termín nástupu: možný ihneď. Druh 
pracovného pomeru: trvalý PP alebo dohodou. Mzdo-
vé podmienky: 950€/mesiac (netto) v čistom. Pracovná 
doba: nedeľa, pondelok, utorok 16:00 – 19:30 h, streda 
15:00 – 20:00 h, štvrtok 13:00 – 20:00 h, piatok 11:00 – 21:00 h. 
V prípade záujmu vás žiadame hlásiť sa osobne v pekárni 
denne alebo telefonicky na čísle 0910 398 073.

Odvolanie času zvýšeného 
nebezpečenstva vzniku požiarov 

Okresné riaditeľstvo Ha-
sičského a záchranného zboru 
v  Bánovciach nad Bebravou 
odvoláva ČAS ZVÝŠENÉHO 
NEBEZPEČENSTVA VZNI-
KU POŽIAROV na  lesných 
pozemkoch a  v  ich ochran-
nom pásme v  územnom ob-

vode okresu Bánovce nad 
Bebravou od 22. augusta 2022 
od 12.00 hod. Od uvedeného 
dátumu nie je potrebné zabez-
pečovať opatrenia súvisiace 
s  časom zvýšeného nebezpe-
čenstva vzniku požiarov. 

Oznam OR HaZZ


